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§ 65 Öppnande
Ordföranden Berth Ottosson förklarade sammanträdet öppnat. 

§ 66 Justerare
Beslutades att utse Lars-Olov Pettersson att tillsammans med ordföranden justera dagens 
protokoll.

§ 67 Dagordning
Beslutades att fastställa dagordningen. 

§ 68 Rapporter
a) Föregående protokoll
Protokollet från styrelsemötet den 18 augusti gicks igenom. 
Uppföljningen av Åby Stora tillsammans med FM reklam ej genomfört. 
Beslutades att Berth Ottosson tar upp uppföljningen med Åby.
Beslutades att lägga föregående protokoll till handlingarna.

b) Ekonomi/Budget 2016
Henrik Olsson går igenom balans- och resultatrapport.
Beslutades att Henrik Olsson tar fram förslag till budget för 2016 till strategidagarna.

c) Möte med Nils Andreasson
Berth Ottosson, Lars-Olov Pettersson samt Bengt Bååw rapporterar från mötet med Nils 
Andreassson. På mötet framfördes synpunkter kring hästägareläktaren vad gäller Ljus, Ljud,
Ventilation etc. Rasta vad gäller kvalitén på maten. Åtgärder har påbörjats.
Beslutades att godkänna rapporten
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d) ÅTS
Berth Ottosson rapporterar kring Robert Bergs aktuella flytt till Åbytravet.
Banläggarnas arbete på Åby har fått mycket beröm. Intet nytt kring hotellbyggnationen.
Beslutades att godkänna rapporten

d) RST/Sydträffen i Karlstad
Berth Ottosson rapporterar kring Solvalla hästägareförenings kritik mot RST. 
Lars-Olov Pettersson rapporterar kring RST´s översyn av stadgefrågor och organisation.
Peter Kling och Bengt Bååw rapporterade om diskussionerna kring prispengar.
Beslutar att godkänna rapporten

e) Höstmöte/Åby Forum
20 oktober genomförs ett kombinerat höstmöte och Åby forum. På programmet; 
Unghästträning/Andelshästar på Åby/Byggnationer.
Beslutades att på höstmötet lyfta frågan kring fördelningen av prispengar för en diskussion 
med hästägarna.
Beslutades att godkänna rapporten

f) Hästägaredagen
Sammanfattningsvis var hästägaredagen lyckad. Hästägaredagen 2016 skall bli ännu bättre. 
Arbetet påbörjas på strategidagarna.
Beslutades att godkänna rapporten.

g) Läktarträffen
Bengt Bååw rapporterar att det var lågt deltagande, troligtvis beroende på att det var onsdag 
och en V86 dag. Bättre att hålla läktarträffar på torsdagar. 
Beslutades att sätta in en blänkare i Åbyprogrammet inför läktarträffen i november.
Beslutades att godkänna rapporten

h) Balltorp
Bengt Bååw rapporterar att arbete pågår för att fräscha upp Balltorp. 
Beslutades att godkänna rapporten

i) Veterinärkostnader
Lars-Olov Pettersson rapporterar att Gerry Korman tagit på sig att se över de kostnader som 
tas ut vid veterinärbesök.
Beslutades att godkänna rapporten och välkomnar initiativet.

j) Rabatt på travronden
Beslutades att Berth Ottosson kontaktar RST med en förfrågan om rabatt på travronden.

§ 69 Nya Medlemmar
Lars-Olov Pettersson rapporterar att Martin Sipari sökt medlemsskap i föreningen.
Beslutades att välkomna Martin Sipari som ny medlem samt att avgiften för medlemsskapet
även täcker 2016.
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§ 70 Medlemsutveckling
Henrik Olsson har tagit fram en lista över obetalda medlemsskap för 2015. 
Beslutades att Henrik Olsson skickar ut ett brev till medlemmar som inte betalt för 2015.

§ 71 Hästägarfrågor i Åby Framtid
Lars-Olov Pettersson redovisar de frågor som hästägareföreningen lyft till Åby angående 
hästägarfrågor. Den 20/10, klockan 16.00 genomför Åby tillsammans med 
Hästägareföreningen ett idémöte med Åby kring hur man lockar nya hästägare till Åby. 
Beslutades att på strategidagarna göra en genomgång av vad som under året gjorts med 
hänvisning till de skrivelser som Åby Travhästägareförening. skickat in.
Beslutades att de i styrelsen som har möjlighet, deltar på mötet. 

§ 72 Åby travprogram
Beslutades att under strategidagarna i november diskutera frågan om möjlighet till 
åbyprogram för föreningens medlemmarna.

§ 73 Ersättningar
Beslutades att se över arbetsinsatser och ersättningar under strategidagarna.

§ 74 Strategidagar 2015
Beslutades att genomföra dagarna den 27 – 29/9
Beslutades att Berth samordnar transporter och boende.

§ 75 SM-dagen 10/10
Beslutades att fortsätta bjuda på Champagne till vinnarna på V75.

§ 76 Medlemsresor
Christina Johnstone presenterar en resa till Criterium de Vitesse 2016
Beslutades att lägga ut resan på Hästägareläktaren/Hemsidan.

§ 77 Nästa möte
Strategidagar 27-29 november
Nästa styrelsemöte den 15/12- 2015. Klockan 16.30 på Hästägareläktaren.

§ 78 Avslutning. 
Då inga övriga frågor fanns till behandling avslutades sammanträdet. 

____________________________________________
Christina Johnstone
sekreterare

_____________________________________________
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Berth Ottosson
Ordförande

______________________________________________
Lars-Olov Pettersson
Justerare


